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Enkel fråga till kommunfullmäktige angående framtiden för Kungsbergsskolans tomt

Kungsbergsskolan är nu riven till grunden och det finns frågor kring vad som kommer att ske
med platsen framöver. Tidigare har det talats om att Lejonfastigheter skulle ha i uppdrag att
planera för en ny skola på tomten, i enlighet med gällande detaljplan som anger att området
ska användas för skolverksamhet. Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till
ansvarigt kommunalråd

Vad händer med tomten där Kungsbergsskolan tidigare låg?

Har Lejonfastigheter fortfarande uppdraget att planera en ny skola på tomten där
Kungsbergsskolan låg?

Är den gällande detaljplanen, som anger skola för tomten, fortfarande aktuell eller har
den ändrats? Om den har ändrats, vad innebär de nya planerna?
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